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BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING VAN 26 MAART 2014    

Besluitenlijst    van de openbare vergadering van de raad van de gemeente       
Valkenburg aan de Geul, gehouden in het gemeentehuis op       
26 maart 2014 om 19.15 uur.   

Aanwezig    R.P.G.M. Schurgers, H.M.J.G. Cobben, J.I.M. Kleijnen, 
G.G.J.M. Silverentand-Nelissen, J.M.M. Vermeer, J.H. Römling, 
J.E.J. Blom, M.M.N. Knubben, H.W.J.M. Hardij,  
H.W.P. Bemelmans, H.J.M. Aussems, M.P.G. Verheggen- 
Penders, mr. L.L.H.M.M. Wagemans, L.A.N. Duijzings,  
C.M.J. Fulmer-Bouwens en W.H.M.E. Weerts              

Afwezig met kennisgeving  P.M.G. Visser   

Voorzitter    drs. M.J.A. Eurlings   

Griffier     A.M. Hoeberigs    

Tevens uitgenodigd en aanwezig  wethouder drs. H.M.L. Dauven 
wethouder C.M.H. van Melsen 
wethouder W.J.M. Thijssen 
wethouder R. Meijers 
algemeen directeur / gemeentesecretaris L.T.J.M. Bongarts   

De besluitenlijst van deze vergadering, in totaal omvattende agendapunten 1 t/m 6, is aldus 
vastgesteld door de raad van de gemeente Valkenburg aan de Geul in zijn openbare vergadering van  
14 april 2014.     

De raad voornoemd.    

A.M. Hoeberigs,      drs. M.J.A. Eurlings, 
griffier        voorzitter 
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Nummer

 
Onderwerp

  
1.

 
Opening en mededelingen.

  
De voorzitter opent de vergadering met het gebed.  

Hij heet alle aanwezigen van harte welkom.  

Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Visser.  

De heer Hardy wordt middels loting aangewezen als primus bij stemming.  

2.

 

Vaststellen van de

 

agenda.

  

Beslissing: 
De agenda wordt vastgesteld in overeenstemming met de door het presidium toegezonden 
voorlopige agenda.  

3.

 

Vaststellen van de besluitenlijst van de vergadering van 10

 

februari 2014.

  

Binnen de afgesproken spelregels zijn geen schriftelijke op- of aanmerkingen ontvangen naar 
aanleiding van het opgestelde concept van de besluitenlijst.   

Beslissing: 
De besluitenlijst wordt vastgesteld overeenkomstig het aangeboden concept.  

4.

 

Ingekomen stukken, mededelingen en voortgangscontrole.

  

A. Stukken ter kennisname.  

Beslissing: 
De ingekomen stukken vermeld onder A1 t/m A10 worden voor kennisgeving aangenomen.  

B. Stukken gericht aan de raad, waarvan besluitvorming wordt gevraagd door de raad en 
welke voor afdoening worden terugverwezen naar het college, maar met het verzoek van 
tevoren een notitie voor te leggen aan de aangegeven raadsadviescommissie.  

Beslissing: 
Het ingekomen stuk vermeld onder B1 wordt ter voorbereiding in handen gesteld van het 
college.  

C. Stukken gericht aan de raad en het college, welke ter afdoening in handen van het 
college worden gesteld. Indien van tevoren een notitie wordt gevraagd voor een van de 
raadsadviescommissies is dat bij de betreffende brief aangegeven.  

Beslissing: 
De ingekomen stukken vermeld onder C1 t/m C9 worden ter afdoening in handen gesteld van 
het college.  

Voortgangscontrolelijst.  

Beslissing: 
Er worden geen opmerkingen gemaakt over de voortgangscontrolelijst.        
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5.

 
Vragen ex artikel 41 Reglement van Orde.

  
Vragen ingediend voor de vergadering van 4 november 2013. 

 
29. Brief fractie PPGV inzake aantrekken buitenlandse werknemers voor de uitvoering van de 
parkeergarage. 

 
De burgemeester zegt dat de antwoordbrief nog deze week wordt verzonden.  

Vragen ingediend voor de vergadering van 10 februari 2014.  

 

1. Brief fracties PPGV/PvdA inzake georganiseerd professioneel vuurwerk. 
Beantwoording heeft op 25 februari 2014 schriftelijk plaatsgevonden. Er wordt geen nadere 
informatie gevraagd.  

5. Brief fractie PPGV inzake wijzigen rijrichting Valkenburg Centrum. 
Beantwoording heeft nog niet plaatsgevonden.   

Volgens de heer Kleijnen had deze brief eigenlijk al beantwoord moeten zijn tijdens de 
raadsvergadering van 10 februari jl. Want destijds is ten aanzien van de gewijzigde 
verkeerssituatie in Valkenburg Centrum een raadsbreed gedragen voorstel gedaan. Omdat het 
verkeer in de huidige situatie veel moet omrijden heeft de raad het college opgedragen een 
en ander te onderzoeken en de verkeerssituatie eventueel aan te passen. Verder staat in het 
raadsvoorstel dat de zebra welke gelegen is tussen de beide apotheken levensgevaarlijk is. De 
datum van 1 maart 2014 is inmiddels verstreken maar helaas moet hij constateren dat de raad 
inzake het onderzoek nog geen reactie van het college ontvangen heeft. Ook ten aanzien van 
de gevaarlijke oversteekplaats heeft het college nog geen actie ondernomen. Hij gaat er 
vanuit dat het college een en ander alsnog op korte termijn naar de raad zal terugkoppelen 
en dat er iets gaat gebeuren ten behoeve van de veiligheid van de overstekende voetgangers. 

  

De burgemeester antwoordt dat de fractie inmiddels een tussenrapportage ontvangen heeft. 
De antwoordbrief wordt nog deze week verzonden. Hij beaamt dat de datum van 1 maart 
2014 versteken is. Ten aanzien van het wijzigen van de rijrichting merkt hij op dat aan de 
mensen in de betreffende straat in het verleden toezeggingen zijn gedaan. Indien er een 
wijziging plaatsvindt moet de gemeente die mensen daar ook van op de hoogte brengen. Dat 
proces dient zorgvuldig te worden doorlopen en niet met het mes op de keel.   

6. Brief fractie AB inzake leefbaarheid in de kernen. 
Beantwoording heeft op 24 februari 2014 schriftelijk plaatsgevonden. Er wordt geen nadere 
informatie gevraagd.  

Vragen ingediend voor de vergadering van 26 maart 2014.  

7. Brief fractie PPGV inzake start werkzaamheden poorten.  

 

De burgemeester zegt dat de antwoordbrief vandaag aan de fractie verzonden is.  

6.

 

Onderzoek geloofsbrieven en besluit rechtmatigheid gehouden gemeenteraads-
verkiezingen 2014.  

De voorzitter zegt dat morgen de nieuwe raad zal aantreden. Een van de verplichte 
handelingen van een raad die de laatste keer bijeen is, is te onderzoeken of de nieuw gekozen 
raadsleden allemaal aan de gestelde vereisten voldoen. Het is te doen gebruikelijk dat 
daartoe een commissie wordt samengesteld. De griffier heeft voorgesteld de commissie van 
drie leden te laten bestaan uit mevrouw Duijzings, mevrouw Verheggen-Penders en de heer 
Kleijnen.  

Tegelijkertijd moet de commissie aan de hand van de processen verbaal van de diverse 
stembureaus en van het centraal stembureau nagaan of  de verkiezingen rechtmatig hebben 
plaatsgevonden.  
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Hij vraagt de commissie om samen met de griffier aan het werk te gaan, met de opdracht 
straks schriftelijk verslag te doen van hetgeen er is aangetroffen.  

Om 19:22 uur schorst de voorzitter de vergadering.  

Om 19:41 uur heropent de voorzitter de vergadering.   

Mevrouw Verheggen-Penders doet verslag van het onderzoek door de commissie.   

De commissie onderzoek geloofsbrieven ten behoeve van de benoeming van de leden van de 
raad voor de zittingsperiode 2014 

 

2018. 

 

Benoemd in de vergadering van de raad van  26 maart 2014, 

 

Gelet op het bepaalde in artikel 7 van het Reglement van Orde voor de vergadering van de 
gemeenteraad, 

 

Gezien: 

 

A. de geloofsbrieven van de kandidaten 

 

1. de heer drs. H.M.L. Dauven, Grotestraat 16, Berg en Terblijt; 
2. de heer C.M.H. van Melsen, Rijksweg 134, Berg en Terblijt; 
3. de heer J.H. Römling, Broekhem 91, 6301 HE Valkenburg aan de Geul; 
4. de heer W.H.M.E. Weerts, Valkenburgerweg 138, Schin op Geul; 
5. de heer H.M.J.G. Cobben, Lindenstraat 3, 6325 PA Berg en Terblijt; 
6. de heer R.P.G.M. Schurgers, Sibberkerkstraat, 71, 6301 AV Valkenburg aan de Geul; 
7. de heer H.W.J.M. Hardij, Grotestraat 59, 6325 EB Berg en Terblijt; 
8. de heer M.M.N. Knubben, Hortensiastraat 2, 6301 WX Valkenburg aan de Geul; 
9. de heer J.E.J. Blom, Hanewei 37, 6305 AT Schin op Geul; 
10. mevrouw mr. E.M.J. Crombag, Valkenburgerstraat 14, 6325 BN Berg en Terblijt; 
11. de heer J.M.M. Vermeer, Sibbergrubbe 22, 6301 AA Valkenburg aan de Geul; 
12. mevrouw G.G.J.M. Silverentand-Nelissen, Strabeek 19, 6301 HN Valkenburg aan de Geul; 
13. de heer H.W.P. Trimbos, Prins Willem-Alexanderlaan 24, 6301 TX Valkenburg aan de 

Geul; 
14. de heer mr. L.L.H.M.M. Wagemans, Erich Wasmannlaan 13, 6301 LS Valkenburg aan de 

Geul; 
15. de heer drs. R. Meijers, Plenkertstraat 61, 6301 GL Valkenburg aan de Geul; 
16. mevrouw C.M.J. Fulmer-Bouwens, Vroenhof 88b, Valkenburg aan de Geul 
17. de heer H.J.M. Aussems, Zwaluwstraat 25, 6325 AS Berg en Terblijt 

  

B. De processen-verbaal van het hoofdstembureau en de overige stembureaus terzake de 
resultaten van de verkiezingen voor de gemeenteraad gehouden op 19 maart 2014. 

 

Adviseert na onderzoek van de stukken onder A en B vermeld: 

 

de gehouden verkiezingen van de raad rechtmatig te verklaren; 

 

dat zij geen bijzondere opmerkingen bij deze stukken hebben; 

 

dat zij deze stukken voor akkoord verklaren en derhalve; 

 

de raad de kandidaten te benoemen en toe te laten als lid van de raad met ingang van 27 
maart 2014. 

 

Valkenburg aan de Geul, 26 maart 2014 
De commissie voornoemd 

 

M.P.G. Verheggen-Penders , voorzitter 
J.I.M. Kleijnen , lid 
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L.A.N. Duijzings , lid 
A.M. Hoeberigs, raadsgriffier

   
Besluit rechtmatigheid gehouden gemeenteraadsverkiezingen 2014. 

 
De voorzitter zegt dat de raad aangaande dit besluit hedenavond een voorstel ontvangen 
heeft. Hij brengt het voorstel in stemming. 

 

Beslissing: 
De raad besluit de gehouden gemeenteraadsverkiezingen 2014 rechtmatig te verklaren.   

De voorzitter dankt mevrouw Verheggen-Penders voor het gedegen werk van de commissie, 
waarbij zelfs een foutje in de regie spontaan is hersteld. Hieruit blijkt dat mevrouw 
Verheggen-Penders tot op het laatste moment de punt j es op de i zet .   

De nieuwe raadsleden zijn benoemd en morgen worden ze toegelaten. Vandaag neemt men 
afscheid van de zittende raad. Daardoor ontstaat een interbellum tussen vanavond en 
morgenavond en dan ontstaat er een gemeente zonder bestuur.   

De griffier zegt dat de raad blijft waarnemen tot morgen.   

De voorzitter herhaalt dat de raad blijft waarnemen tot morgen. Hij zegt dit voor de mensen 
die denken dat de raad niets meer in petto heeft.   

Hij heeft reeds aangegeven dat vandaag, net als iedere 4 jaar, een speciaal moment is om na 
4 jaar terug te kijken naar de hele periode die iedereen met zijn allen hier heeft 
doorgemaakt.   

Het was een turbulente periode voor Valkenburg aan de Geul, die getekend werd door de 
financiële en de economische crisis, waar de raad niet bij de pakken wenste neer te zitten, 
maar met een hoge mate van eensgezindheid de fundamenten sloeg voor de toekomst van 
onze gemeente. Als woongemeente, winkelstad, als toeristische parel van het Heuvelland en 
als Vestingstad, maar ook voor het handen en voeten geven aan toezicht en handhaving.  

De raad ervoer wat het betekende om onze gemeente op te stuwen in de vaart der volkeren.  
Wat het betekent dat tijdens de verbouwing de verkoop gewoon door moet gaan. Dat 
veranderingen altijd met verzet en weerstand gepaard gaan. Dat er moed, vastberadenheid 
en bestuurlijke ruggengraat voor nodig zijn. Dat een goede raad niet alleen duur, maar vooral 
goud waard is.  

Dat tijdens deze periode onze gemeente meermaals wereldwijd in de picture stond. Denk aan 
het WK Wielrennen, de Amstel Gold Race, aan Red Bull Crashed Ice en aan Kerststad 
Valkenburg dat bij CNN werd gekwalificeerd als the place to be tijdens de Kersttijd. Dat er 
hoog gescoord wordt bij booking sites als Zoover en Tripadvisor.  

Men kan terecht gruëtsj zij n op Valkenburg aan de Geul. Op onze verenigingen en 
instellingen, op initiatieven van onze inwoners, op de Heuvelland-vierdaagse die op 
spectaculaire wijze invulling gaf aan haar zilveren jubileum, op Pop on Top, op het 
cyclecross-event in het Kuurpark, op de zilveren medaille voor Schin op Geul als groenste 
dorp, op Houthem en de Very Important Little Town Vilt met hun initiatieven voor de 
toekomst, op onze Bokkemèrt, op Sibbe-IJzeren als ijzerstersterk merk, op de 100-jarige 
catacomben, op het tot de verbeelding sprekende Openluchttheater, op de huiskamers en de 
vrijwilligers in de kernen en zo kan hij nog wel een tijd doorgaan.   

Samen maakt men Valkenburg aan de Geul, een gemeente waar het een voorrecht is om deze 
in de raad te mogen vertegenwoordigen. Naar het oordeel van Elsevier, zoals bekend: de 
beste woongemeente van Limburg.  
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De raad was zich hier bewust van en allen gaven hier invulling aan.

  
In zijn ogen schreef de raad geschiedenis. Ook als het gaat om de keuze voor zelfsturing en 
het aanboren van de kracht van mensen in de kernen. De regering speelde hier snel op in door 
de keuze voor de participatiesamenleving. Mensen op de bres voor elkaar. Dit leidde al tot 
vele aansprekende en baanbrekende initiatieven.  

Ondanks de keuze voor de uitbouw van Valkenburg als vestingstad, bouwde de raad geen 
muren om onze mooie en uitdagende gemeente. Neen, de raad ging actief op zoek naar 
samenwerking met Maastricht en de gemeenten in het Heuvelland. De raad stak zijn nek ver 
uit.  

De raad koos voor een regiegemeente. Een slanke en efficiënte gemeente, midden in de 
samenleving.  

Natuurlijk, er is nog veel werk te verrichten. Maar de koers is bepaald. De fundamenten zijn 
gelegd.   

De raad heeft de lat hoog gelegd voor de komende raadsperiode.  

De raad toonde uit het goede hout te zijn gesneden. En stond op de bres voor de groot 
Valkenburgse zaak. Als standvastige en vastberaden wachters, als wachters bij de 
Grendelpoort.  

Daarom doet het hem deugd aan allen een door kunstenaar Pierre Habets ontworpen beeldje 
van de Sjöt aan de poort te schenken. Als dank voor de passie, inzet en inbreng voor de groot 
Valkenburgse zaak.  

Hij vraagt het jongste raadslid dat vandaag afscheid neemt, Lincy Duijzings, om het beeldje 
van de Sjöt aan de poort te onthullen. Vervolgens vraagt hij de kunstenaar Pierre Habets om 
naar voren te komen om toe te lichten wat er allemaal op het beeldje te zien is en hoe hij 
daartoe gekomen is. Valkenburg eert en waardeert kunst aan alle kanten.   

De heer Habets dankt de heer Eurlings en de aanwezigen. Hij wil graag een toelichting geven 
over het beeldje. De poortwachters 

 

zoals de heer Eurlings ook benoemde in zijn toespraak 

 

zijn iets heel belangrijks deze raadsperiode.   

In september 2010 heeft hij de heer Eurlings ook ontmoet. Toen is bij de Grendelpoort een 
levensgrote schutter onthuld. Hij wil een misverstand uit de wereld helpen. Dit beeldje is het 
origineel en het beeld dat bij de Grendelpoort is geplaatst is een vergroting van deze. Hij wil 
niet dat de raad denkt dat dit een kleint j e is, want dat is helemaal niet zo omdat dit het 
origineel is.   

In overleg met de gemeente is een zeer bijzondere tekst bedacht. Dit beeldje is dus niet te 
koop en om dit te mogen ontvangen moet men in een bepaalde periode 4 jaar lid zijn van de 
gemeenteraad.   

Er staat uiteraard Valkenburg aan de Geul op. Voorop staat poortwachters en heel bewust 
staat er een s achter. Eigenlij k hebben de raadsleden en alle directe anderen in feite de 
poorten beschermd en vandaar is gekozen voor poortwachters . Dit is geen schrij f fout maar 
hier is bewust voor gekozen.  
Aan de zijkant staat raad 2010-2014. Aan de achterkant staat het belangrijkste woord, 
namelijk bedankt. Om toch volledig te zijn, staat ook de naam De Sj öt op de achterkant en 
zijn meesterteken. Voor de mensen die van details houden staat er een klein sterretje op het 
zakje van de munitie en daar staat het jaartal 1460 bij. Mensen denken dat in 1460 de 
schutterij is opgericht en dat is een klein misverstandje. Er bestaat een document 

 

en dat is 
het oudste document 

 

waarin blijk is gegeven dat er een schutterij is in Valkenburg en dat 
document is uit 1460. Die datum wordt automatisch aangenomen als zijnde stichtingsjaar van 
de schutterij, maar het is natuurlijk nog ouder. Dit was ook mede aanleiding in 2010 voor het 
550 jarig bestaan van de Valkenburgse schutterij met die bijzonder mooie naam.  
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Iedereen vraagt zich natuurlijk af wie dit beeldje gaat krijgen  en hij heeft een kleine 
verassing want onder het doek staat er nog een aantal. Hij hoopt dat de raad er net zo trots 
op is en er net zo veel plezier van ervaart. Er zit bewust geen doosje of doekje bij, omdat hij 
hoopt dat de raadsleden het zo waarderen dat het een heel mooi plekje krijgt bij hun in de 
directe omgeving.   

De voorzitter vraagt om een applaus voor de heer Habets voor zijn grote geste. Het is 
wellicht een gedachte om straks om 01.00 uur bij de Sjöt aan de poort een groepsfoto te 
maken van iedereen.   

Hij is nog een ding vergeten te zeggen. Ere wie ere toekomt. Dit was een idee van de griffier. 

 

Er hangt een verplichting aan vast, namelijk als men uit de raad treedt dan treedt men op dat 
moment in het gelid van een van de schutterijen.   

Vandaag neemt men ook echt afscheid van een paar mensen die morgen niet terugkeren en 
dat is een speciale groep.   

Het jongste raadslid stopt en dat is Lincy Duijzings uit Vilt. Ze is lid geweest van de commissie 
CSWO en plaatsvervangend lid van de commissie SOB. Daarnaast is ze penningmeester van de 
Jonkheid Vilt en actief als lid van de Evenementencommissie bij HV Be Quick uit Vilt. Hierbij 
mag hij geen dingetjes weglaten want dit is een fusie en dan krijgt hij ruzie als hij dit wel 
doet. Kortom, zij is maatschappelijk zeer betrokken en actief. Ze is op lengtes het meest 
attente raadslid, want alle raadsleden weten het als zij in de spiegel kijken. Met Kerstmis in 
de kerstperiode kijkt iedereen naar de brievenbus want dan komt weer het kaartje met de 
beste wensen van Lincy. Lincy wordt bedankt voor haar inzet en betrokkenheid bij het 
raadsgebeuren en zij krijgt een bloemetje aangereikt.   

Het is een verrassing dat Henk Bemelmans niet terugkeert, maar dat is het beloop der dingen. 

 

Hij is in de afgelopen periode fractievoorzitter geweest van Algemeen Belang. Hij deed dit op 
een kundige, constructieve en aansprekende manier, op zijn manier.  
Hij was zich bewust van de verantwoordelijkheid van de grootste partij in de raad.  
Als zodanig was hij ook qualitate qua: lid van het Presidium en lid van de commissie ABA.   

De voorzitter heeft een zwak voor hem want hij is voorzitter van de Struchter Boys en dat laat 
hem denken aan zijn jeugd toen hij daar 2 jaar in het doel mocht staan. Hij had toentertijd 
een supporter, een jong mannetje, en die stond achter de goal. Dit bleek achteraf Henk te 
zijn. Dit was de enige supporter die hij heeft gehad. Toen hij Henk laatst vroeg waarom hij 
daar stond gaf hij als antwoord dat hij moest leren tellen hoeveel ballen hem om de oren 
vlogen. Hij dankt Henk hartelijk.   

Ten slotte komt hij bij mevrouw Verheggen-Penders en de heer Kleijnen.  

Mevrouw Verheggen-Penders is 12 jaar actief in deze raad en dat is een hele lange periode. 
Als men ervoor staat lijkt het een eeuwigheid en als men terugkijkt een zucht, een traan en 
een glimlach. Zij is in haar leven casemanager bij Mondriaan en zeer geëngageerd met 
mensen met psychosociale problemen. Mensen die in de gevarenzone zitten vaak aan de 
zelfkant van deze samenleving. Momenteel is zij voorzitter van de centrale 
ondernemingsraad. Zij is niet iemand die achteraan in de rij gaat staan als er taken en 
opdrachten liggen. Zij steekt dan haar hand uit en zegt hier ben ik . Dit maatschappelij k 
engagement was duidelijk voelbaar in haar commissie- en raadswerk, maar ook daarbuiten. Ze 
was zeer actief en zeer geliefd. Jarenlang was mevrouw Verheggen-Penders in haar rol van  
voorzitter de trekker van Zij-Actief in Berg en Terblijt. Zij was jarenlang bestuurslid van 
handbalvereniging Be Quick en jarenlang acteerde zij als kerkmeester bij de Monulphus en 
Gondulphus kerk in Berg en ze is lid van het kernoverleg in Berg en Terblijt. Als raadslid stond 
zij niet boven de mensen, maar midden tussen de mensen in de lokale samenleving. Altijd 
menselijk en ze stond klaar voor iedereen. Vriendelijk, open en betrokken, voor ieder een 
sympathiek woord, het zonnetje uit Berg  en Terblijt.   

Op 12 maart 2002 deed ze haar intreden in de raad en was ze 4 jaar voorzitter van de 
commissie ABA, Algemene Bestuurlijke Aangelegenheden. Hij durft niet te zeggen dat dit de 
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belangrijkste commissie is, maar hier zitten alle fractievoorzitters in. Ook was ze voorzitter 
van de vertrouwenscommissie herbenoeming burgemeester Nuytens en 4 jaar van de 
commissie EFT.   

Ze is ook nog 3 keer 11 jaar getrouwd met Dré uit Asenray en moeder van 3 dochters en 
grootmoeder van 2 kleindochters. In het weekend bezoekt ze steevast haar moeder van 96 
jaar in haar boerderij in het Midden-Limburgse Dieteren. Zij tuiniert en verzorgt haar schapen 
en lammeren. Dit zijn er net geen 17.  Dat alles zonder zelf te mekkeren. Als klapper op de 
vuurpijl fietst ze elke dag de Rasberg af en terug weer op. Kortom, zij is een 
gemeenteraadslid van het zuiverste water. Een vrouw die weet waar ze het over heeft en niet 
voor niets vandaag de linkerhand is van Math Knubben.   

Als burgemeester van Valkenburg aan de Geul doet het hem geweldig deugd om mevrouw  
Verheggen-Penders mede te delen dat het Zijne Majesteit Koning Willem-Alexander heeft 
behaagd om haar te onderscheiden met de Orde van de Oranje-Nassau.  
Hij stelt het geweldig op prijs om haar de bijbehorende eretekens te mogen opspelden.   

Ten slotte neemt nog iemand afscheid vandaag. De heer Kleijnen is de rode reus. Iemand met 
een neus voor politiek. Een natuurtalent. Hij kreeg het wethouderschap niet in de schoot 
geworpen. Alles moet bevochten worden geldt in het extreme voor de heer Kleijnen. Scherpe 
en felle oppositie waar hij geen heilig huisje overeind liet en recht voor zijn raap de dingen 
benoemde. In navolging van Rinus Michels: politiek is oorlog. Zeker in verkiezingstijd. Hij 
kende iedere brievenbus en was een plaag voor de bordenplakkers van de andere partijen. De 
barricades waren zijn werkterrein. Op de bres voor de belangen van de kleine man, de meest 
kwetsbare van de hele samenleving. Hij gaf de aanzet voor het minimumbeleid. Na een 
periode in de oppositie werd hij wethouder en locoburgemeester. Menigeen hield zijn hart 
vast en vroeg zich af wat dat ging worden. Maar zie, hij ontpopte zich als een bestuurder die 
respect afdwong, die het gaspedaal helemaal indrukte en die zich na een verloren 
weddenschap met de leerlingen van de Ravensberg ontpopte als de beste glazenwasser van 
het hele college. Hij koos niet voor politiek opportunisme en de weg van de minste 
weerstand. Hij stond voor zijn standpunten en bestuurde met een rechte rug. Een echt en 
hecht fundament, ook onder de centrumplannen. Hij was een teamplayer pur sang, maar hij 
bleef de man die altijd weer het duel opzocht. Die uitdaagde en zich liet uitdagen. Dat gold 
ook voor zijn eigen partij de SP. Hij was geen slaafse volger, maar iemand die zijn weg ging 
en trouw bleef aan zijn overtuigingen. Ook toen hij weer in de oppositiebanken belandde 
bleef hij trouw aan zijn keuzes als wethouder. Dit tekent de heer Kleijnen en siert hem als 
mens en als politicus. Hij ging door het vuur voor de mensen van Licom. Die strijd voerde hij 
niet alleen in de raad. Hij ontpopte zich als vakbondsleider pur sang en dat zal hij nog lang 
blijven doen. Het vertrek van de heer Kleijnen is een aderlating. Een man met een 
uitzonderlijke politieke antenne die elke situatie trefzeker weet in te schatten. Een man 
wiens hart op de tong lag. Een gepassioneerd en geëngageerd politicus. Hij was iemand die 
niet koos voor de gemakkelijkste weg en die ook wel eens uit de bocht vloog. Hij spijkerde de 
lat voor zichzelf tegen het plafond en in zijn persoonlijk leven zeer betrokken was bij het wel 
en wee van zijn dochter en kleinkinderen. Hij deelde met zijn vrouw Sandra lief en leed. Hij 
keert nu terug als vakbondsman op de barricades. Op de bres voor de kleine man.   

De voorzitter dankt de heer Kleijnen, hij gaat hem missen.   

Zijne Majesteit Koning Willem-Alexander, na ruggenspraak met Majesteit Maxima want er was 
wel enig beraad voor nodig, heeft het besluit genomen om de heer Kleijnen te decoreren en 
op te nemen in de Orde van Oranje-Nassau met de stellige overtuiging dat hij dit ook met 
trots en vol verve zal dragen en uitdragen. Hij nodigt de heer Kleijnen uit om deze 
onderscheiding op zijn jasje op te spelden.   

Zijn vrouw Sandra ontvangt nog een bloemetje, want besturen doet iemand niet alleen. Dat 
doet iemand samen met zijn partner. Als dat niet klopt, dan heeft degene hier een zeer 
moeilijke opgave.   

Het is een goed gebruik voor een staatsman die aftreedt - en hij heeft het geluk dat dit met 
een fluwelen revolutie en niet met een echte revolutie gepaard gaat 

 

dat hij als dank voor 
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bewezen diensten een standbeeld van de gemeenschap krijgt. Het college heeft ook een 
standbeeld voor de heer Kleijnen laten maken. Het college heeft dit besloten voor mensen die 
16 jaar dienstbaar zijn geweest voor de gemeente als raadslid of in het college waarbij 
minstens een periode als wethouder. Hij verzoekt de heer Kleijnen om dit standbeeld uit te 
pakken en aan te geven of het enigszins lijkt.   

De heer Kleijnen vraagt wat er gebeurt als het niet lijkt?   

De voorzitter neemt al gepaste afstand.   

De heer Kleijnen zegt dat het in ieder geval zwaar weegt.   

De voorzitter zegt dat zijn kleinkinderen vast willen helpen want bij hun gaat dat met 
Sinterklaas sneller.   

De heer Kleijnen zegt dat het beeld niet op hem lijkt, maar wel iets anders heeft. Hij 
bedankt het college.   

De voorzitter zegt dat het beeld een kleine weergave van de Bok

 

is. Dit is het beeld van 
Tom Claassen dat in het Kuurpark te bewonderen valt.   

Er is een aantal mensen die te kennen hebben gegeven om ook iets te mogen zeggen. Daarna 
gaat men afsluiten door mevrouw Verheggen-Penders en de heer Kleijnen in de gelegenheid 
te stellen om ook nog hun woordje te doen als ze dat op prijs stellen.   

Daarna nodigt hij allen uit om samen het slotgebed te bidden en daarna is iedereen hartelijk 
welkom in de gewelven van dit huis waar het best vertoeven is.   

Hij nodigt de heren Math Knubben, Henk Bemelmans en Jan Vermeer uit om van deze 
gelegenheid gebruik te maken. Spontane meldingen om iets te zeggen mogen nog gedaan 
worden.   

De heer Knubben dankt de mensen die niet terugkeren in deze raad voor de prettige 
samenwerking die zij gehad hebben in de afgelopen 4 jaren. Hij denkt dat zij elkaar nog vaak 
terug zien. Misschien niet in deze ruimte maar wellicht wel op andere plekken.   

Hij heeft in deze raad met de heer Kleijnen vaak dobbertjes gevochten en discussies gevoerd. 
De taal van de heer Kleijnen en de taal van hem verschilden wel eens een keer, maar ze 
deden het altijd met respect voor elkaar. Dat respect is groot en hij wil de heer Kleijnen heel 
hartelijk feliciteren met de onderscheiding die hij vandaag heeft gekregen. Deze is niet alleen 
dik verdiend, maar ook een bewijs dat hij in deze gemeenschap een bijzondere plek heeft 
ingenomen en ook gezorgd heeft voor dienstbaarheid aan de gemeenschap. Hij dankt de heer 
Kleijnen hier hartelijk voor.   

Hij wil mevrouw Verheggen-Penders op een specialere manier bedanken. De voorzitter 
noemde haar al zijn linker- of rechterhand, maar wat dat betreft moet hij bescheiden terug 
stappen want zij was al in 2002 aanwezig in deze ruimte. Zij heeft al in het voor-duale 
tijdperk gefunctioneerd onder het monisme en is vervolgens in 2002-2003 overgestapt. Dit 
deed ze met een lenigheid die de fractie in haar bewonderd. Zij was niet alleen de 
vertegenwoordigster van de mensen in Berg en Terblijt en de omgeving, maar voor de hele 
gemeenschap. Ze is vooral opgekomen voor de mensen die het wat minder goed hebben en 
dat deed ze op een voortreffelijke manier. Ze heeft dit in het commissiewerk en in de raad 
voortreffelijk gedaan. Ze deed dit op een ontzettend collegiale wijze in de fractie CDA. Daar 
is de fractie haar bijzonder erkentelijk en ook heel dankbaar voor.   

Hij zou het willen samenvatten, omdat de voorzitter dit al in geuren en kleuren heeft verteld:

 

Veer zint gruëtsj op dich . Hij bedankt mevrouw Verheggen-Penders.   

De voorzitter nodigt de heer Bemelmans uit om zijn woord te doen.   
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De heer Bemelmans

 
wil mevrouw Verheggen-Penders en de heer Kleijnen van harte 

feliciteren namens de fractie AB. Helaas heeft de fractie geen cadeautje voor hen omdat het 
voor hen net zo een verrassing was als dat hopelijk voor mevrouw Verheggen-Penders en de 
heer Kleijnen ook was. Hij wenst hen in ieder geval van harte proficiat.   

Na een periode van 4 jaar komt er vandaag een einde aan een bewogen raadsperiode. 4 jaar 
geleden werd er een brede coalitie opgezet met als doel om meer continuïteit en stabiliteit in 
politiek Valkenburg aan de Geul te creëren. Dat heeft er toe geleid dat de partijen Algemeen 
Belang, CDA en PvdA/D66 tot een akkoord zijn gekomen voor een gezamenlijke koersbepaling 
voor de periode 2010-2014. Doordat werd afgesproken om het coalit ieakkoord open te 
houden 

 

dat wil zeggen op basis van kaders, hoofdlijnen en ontwikkelingsrichtingen 

 

heeft 
tot gevolg gehad dat de raad steeds in de positie is geweest om invulling te geven aan het 
beleid en een open debat te voeren. Een drietal zaken hebben in dit debat de afgelopen jaren 
een prominente plaats gehad:  

1. Centrumplan 
Na de realisatie van het historisch centrum zijn de afgelopen jaren de voorbereidingen en de 
start van het Centrumplan nadrukkelijk aan de orde geweest. Het staat buiten kijf dat het 
nieuwe centrum zal zorgen voor een opwaardering van Valkenburg aan de Geul maar men mag 
de ogen niet sluiten voor de problemen die het met zich meebrengt tijdens de realisatiefase. 
Dit zal de komende jaren zeker nog een belangrijk agendapunt blijven.  

2. Leefbaarheid 
Zelfsturing was en blijft het toverwoord als het gaat om burgers meer te betrekken bij het 
wel en wee in hun eigen leefomgeving. Hoe krijgt men burgers zover dat ze het heft in eigen 
hand nemen en wat moet er dan gebeuren om het evenwicht te bewaren tussen de 
verantwoordelijkheden van de gemeentelijke overheid en haar burgers? Vragen die de 
komende tijd het onderwerp van gesprek zullen zijn. 
Om de leefbaarheid in de kernen te kunnen waarborgen zal er ook binnen het gemeentelijk 
bestel de discussie gevoerd blijven worden over veiligheid, subsidiebeleid en verenigingen. Er 
zijn op dit vlak de afgelopen periode de nodige discussies gevoerd en noten gekraakt maar hij 
wil iedereen nogmaals op het hart drukken dat zij als beleidsbepalers er alles aan moeten 
doen om de leefbaarheid in de diverse kernen op peil te houden.  

3. Dienstverlening 
Kanteling van de organisatie, hoe effectief en efficiënt kan men de burgers bedienen? Hoe 
communiceert men met die burger?  Allemaal vragen en uitdagingen waar de organisatie voor 
staat en waar de komende periode ook weer veel aandacht naar toe zal gaan. Niet in de 
laatste plaats vanwege het feit dat de landelijke overheid een aantal zaken zal afstoten en op 
het bord van de gemeenten zal neerleggen. Gekoppeld aan een behoorlijke 
bezuinigingsoperatie zal dit voor het gehele apparaat een enorme uitdaging worden waarbij 
hij, namens de fractie AB, het nieuwe college, raadsleden en ambtenaren veel wijsheid en 
doorzettingsvermogen wil toewensen. 
Tot slot wil hij van de gelegenheid gebruik maken om, namens de fractie AB, het college, 
raadsleden en ambtenaren van harte te bedanken voor hun inzet, begrip, inlevingsvermogen 
en samenwerking.  

De voorzitter dankt de heer Bemelmans voor zijn bijdrage en nodigt de heer Vermeer, 
namens de fractie VVD, uit om zijn woord te doen.   

De heer Vermeer wil namens de fractie VVD, haar bestuur en haar leden  de twee 
feestelingen van harte feliciteren. Hij zegt niks raars als hij zegt dat zij dat heel erg verdiend 
hebben. Zittende raadsleden en mensen die dat ooit geweest zijn die kennen de zwaarte van 
iets dat een hobby zou moeten zijn maar het is vaak zwaarder dan het beroep. Als iemand dat 
zo lang met zoveel passie gedaan heeft dan heeft de Koning en zijn ega een goede beslissing 
genomen. Hij feliciteert ze hartelijk.   

Dit is de laatste vergadering van deze raadsperiode en het zal men verbazen als hij vertelt dat 
niet Lincy het jongste raadslid is maar dat hij dat is. In ieder geval in tijd dat hij hier gezeten 
heeft, want hij is halverwege de rit ingestapt en hij heeft dit 

 

slechts 

 

25 maanden mogen 
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doen. Hij verdient niet eens een heel beeldje, maar uit respect voor de kunstenaar gaat men 
het hopelijk niet door midden zagen.  

Hij gaat geen lang verhaal vertellen. Er wordt een periode afgesloten en het einde van deze 
periode is morgen weer het begin van de volgende periode, waarin men hopelijk gewoon 
doorgaat met alle dingen waarmee men bezig is. Dat is belangrijk werk en wat hem het meest 
opgevallen is dat is de collegialiteit. Hij heeft het niet alleen over de raadsleden, maar ook 
over de ambtenaren en het college van B&W. Het is hem opgevallen dat hier in deze arena 

 
zo lijkt het 

 
sprake was van wapengekletter 

 
zo lijkt het 

 
en men is elkaar naar de hals 

gevlogen 

 

zo lijkt het 

 

maar de grootste gemene deler is betrokkenheid, vriendschap, 
collegialiteit, eerlijkheid en de liefde voor Valkenburg die hen gebonden heeft. Daar is hij 
heel erg van onder de indruk.   

De voorzitter zegt dat dit het gedeelte was dat men met elkaar in deze ruimte gedeeld 
heeft, maar men gaat niet uit deze ruimte voordat hij de hoofdrolspelers mevrouw 
Verheggen-Penders en de heer Kleijnen het laatste woord heeft gegeven.   

Mevrouw Verheggen-Penders wil graag een dankwoord uitbrengen en een korte terugblik 
geven op de voorbije jaren dat zij politiek actief heeft mogen zijn. Het waren jaren van ups 
en downs, waarin de gemeenteraad heel veel beslissingen heeft genomen. Veel kleine, veel 
grote, en zelfs een aantal die van historisch belang zijn voor Valkenburg aan de Geul. 
Bijvoorbeeld het Centrumplan, de Geulkades, maar ook de vernieuwde bestemmingsplannen, 
de zelfsturing en natuurlijk de burgemeesterswisseling. Burgemeester Eurlings heeft daar 
zojuist al een hele reeks aan toegevoegd.   

Zij vindt het een eer dat zij als lid van de fractie CDA steeds weer opnieuw 
verantwoordelijkheid heeft kunnen en mogen nemen in de vorm van kiezen voor wat haar 
inziens het beste is voor de mensen van deze mooie gemeente. Daarbij is het natuurlijk 
vanzelfsprekend dat een goed besluitvormingsproces gepaard gaat met wikken en wegen van 
alle mogelijke belangen en soms ook tegenstrijdige belangen van mensen. Daar gaat het 
uiteindelijk om, het gaat om de mensen. Zij heeft het ook altijd fijn gevonden om 
volksvertegenwoordiger te mogen zijn, waarbij het contact met de mensen en met de 
verenigingen waarin mensen samenkomen, voorop heeft gestaan. Met plezier is zij in de 
voorbije jaren naar recepties en allerlei bijeenkomsten gegaan van verenigingen om te 
luisteren naar wat leeft bij de mensen. De mensen wisten haar ook goed te vinden met hun 
vragen en problemen. Ook nu ze niet meer in de gemeenteraad zit wil ze daar gewoon mee 
doorgaan: laagdrempelig contact met mensen, hen informeren, adviseren en zo nodig en 
gewenst bespreekt zij e.e.a. met haar politieke vrienden. Ze wil hier gewoon mee blijven 
doorgaan want dit vindt ze heel prettig.   

Terugblikkend is ze vooral heel dankbaar. Dank aan alle CDA mensen en ook natuurlijk dank 
aan alle raadsleden van de andere partijen. Dank aan de griffier, het college van B&W en 
vooral ook aan al die vriendelijke mensen die hier op het gemeentehuis werken. Zij hebben 
haar altijd heel prettig en goed geholpen en te woord gestaan. Zij spreekt ook haar dank uit 
aan alle andere mensen die daar buiten een bijdrage leveren aan het functioneren van de 
politiek. Zij kijkt achterom en bedoelt hiermee de journalisten, TV-Valkenburg en Falcon 
radio. Zij zijn ook heel belangrijk. Natuurlijk ook dank aan haar naaste familie. Zij zal veel 
vaker gaan zeggen: Ich bèn dezen aovond toes . Zij is benieuwd hoe ze dat gaat bevallen.   

Tot slot wenst zij de raad die morgen aantreedt en beëdigd wordt heel veel succes in de 
nieuwe zittingsperiode 2014-2018.   

De voorzitter geeft het laatste woord 

 

zoals gebruikelijk 

 

aan de heer Kleijnen.   

Aan de voorzitter vraagt de heer Kleijnen waarom het nu anders zou moeten zijn?   

Hij is zeer vereerd met deze Koninklijke onderscheiding. Het doet hem deugd, maar deze 
Koninklijke onderscheiding heeft hij natuurlijk niet alleen verdiend. Deze heeft hij mede te 
danken aan zijn trouwe achterban en aan de mensen die hem tijdens 4 verkiezingen het 
vertrouwen hebben gegeven. In 2006 hebben 2079 mensen op hem gestemd en het minste 
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aantal was in 2010 en dit waren ook 837 stemmen. Hij bedankt die mensen en daaraan heeft 
hij ook deze onderscheiding te danken.   

Vandaag neemt hij in feite met veel pijn in het hart afscheid van de gemeenteraad in 
Valkenburg aan de Geul. Nadat hij 12 jaar actief is geweest als raadslid, 4 jaar als wethouder 
en 3 jaar als locoburgemeester in deze mooie gemeente.   

Het uitvoeren van het raadslidmaatschap in combinatie met zijn regulier werk bij WOZL, de 
diverse kaderfuncties bij Abvakabo FNV en het OR-lidmaatschap bij detachering OZL B.V. is 
vrijwel niet meer te combineren. Het vergt gewoon te veel tijd en gaat ten koste van zijn 
privé leven en dat heeft er de laatste jaren behoorlijk bij moeten inschieten. Voor dat laatste 
wil hij absoluut 

 

en mevrouw Verheggen-Penders heeft dat ook al gezegd 

 

meer tijd 
vrijmaken. Hij gaat eens kijken hoe hem dat gaat bevallen, of niet.   

Hij heeft tijdens de afgelopen 16 jaren heel veel mooie momenten meegemaakt en hij heeft 
mede door zij n inzet en de inzet van zij n polit ieke collega s heel veel zaken kunnen 
realiseren hier in de gemeente Valkenburg aan de Geul. Maar aan een aantal gebeurtenissen 
heeft hij minder goede herinneringen. Maar dat is vrij normaal als iemand een politieke 
functie bekleedt . Men kan het niet voor iedereen naar zijn zin maken en iedereen als vriend 
houden want men moet besluiten en beslissingen nemen. Voor de ene zijn die goed en voor de 
ander zijn die minder goed.   

Hij gaat hier niet alles de revue laten passeren want de burgemeester heeft al een hele 
waslijst aangehaald in zijn toespraak over wat er allemaal gebeurd is in het mooie Valkenburg 
aan de Geul. Maar bij een aantal zaken wil hij heel even stil blijven staan.  
Iets waar hij erg trots op is dat mede dankzij zijn inzet het hier vlakbij gelegen oudste NS 
station Nederland van de ondergang behoed is gebleven. Men weet wat dit voor een strijd is 
geweest en dat de omgeving drastisch opgeknapt is. Het absolute hoogtepunt voor hem was 
toch wel de gigantische uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen in 2006. De fractie SP werd 
toen onder zijn aanvoering de grootste partij van Valkenburg aan de Geul. De fractie had 4 
zetels en was groter dan de fractie AB, dus de wonderen zijn de wereld nog niet uit.   

Iets anders dat hem is bijgebleven is dat hij tijdens de installatie van burgemeester Martin 
Eurlings in 2008 hem namens het toenmalige college een schop en een paar 
werkhandschoenen heeft aangeboden. Met als bij passende slogan Neet lulle, meh schuppe . 
Hier is zelfs door Guus Smeets een liedje over geschreven en dit hebben ze samen met Ken en 
Bob Heugen gepresenteerd in de Grote Straat. Het was in de tijd dat de plannen van het 
huidige Centrumplan ontwikkeld werden en volop ter discussie stonden, want daar zijn nogal 
wat discussies over gevoerd binnen deze gemeente. Iedereen kan nu zien hoe hard die schop 
de grond is in gegaan als men kijkt naar de vele werkzaamheden die nu in het centrum 
plaatsvinden. Het centrum is gewoon een grote bouwput, maar men moet door de zure appel 
heen bijten.   

De breuk met de SP - ondanks dat hier niet aan te ontkomen was - heeft hij als minder prettig 
ervaren en heeft alleen maar verliezers opgeleverd. Ondanks deze tegenslag heeft hij met 
een aantal mensen in 2009 een nieuwe partij opgericht, namelijk de Progressieve Partij Groot 
Valkenburg. De onderlinge samenwerking binnen deze partij was prima. Aan Corry Fulmer-
Bouwens heeft hij een prima en hardwerkende collega-raadslid en hij is heel erg te spreken 
dat zij nu voor de PGP gekozen is in de nieuwe gemeenteraad.   

Toen hij aangegeven had binnen de PPGV dat hij niet meer mee zou doen aan de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2014 kwam dat als een donderslag bij heldere hemel, zowel bij 
zijn partijgenoten en zijn achterban. In de aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen 2014 
konden zij niet voldoende geschikte kandidaten vinden. Zoals men ongetwijfeld weet zijn zij 
een samenwerkingsverband aangegaan met de Partij van de Arbeid en GroenLinks onder de 
naam PGP. Niet zonder succes, want zij hebben de laatste verkiezingen 3 zetels weten te 
bemachtigen.   

De PGP heeft onder aanvoering van Remy Meijers voldoende kwaliteiten in huis om de zware 
taken die op de gemeente afkomen door de decentralisatiedrift van de landelijke overheid, 
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maar dan met minder financiële middelen, te ondervangen zonder dat onze inwoners daarvan 
de dupe worden. Hij zal hen ongetwijfeld op de achtergrond blijven ondersteunen.  
Ook zal hij op een constructieve kritische wijze het verloop blijven volgen van de verdere 
ontwikkelingen en uitwerkingen van de Wet Maatschappelijke Ondersteuning, de Jeugdzorg en 
de Participatiewet binnen deze gemeente. Vooral de uitvoering van de Participatiewet vanaf 
1 januari 2015 baart hem zeer grote zorgen.   

Hij kan zich niet aan het gevoel onttrekken dat de mensen die werkzaam zijn binnen de 
Sociale Werkvoorziening hier het kind van de rekening zullen worden. Zoals men weet is hij 
kaderlid bij de Vakbond Abvakabo FNV en actief in de sector Sociale Werkvoorziening en als 
het moet zullen zij het beslist niet nalaten de barricade op te gaan om de afbraak van de 
Sociale Werkvoorziening verder een halt toe te roepen. Ook als het moet binnen deze 
gemeente.   

Tot slot wil hij iedereen bedanken voor de goede samenwerking de afgelopen 16 jaar. Hij 
weet dat hij heel vaak met andere raadsleden, maar ook met de diverse colleges van 
burgemeester en wethouders en ambtenaren soms hele pittige discussies heeft gevoerd in dit 
huis van de democratie, maar ook daarbuiten. Waar hij zeer zeker over te spreken is, ook al 
waren de discussies soms fel, dat daarna iedereen met elkaar op een respectvolle manier 
omging. Dat gebeurde hieronder in het barretje maar ook wel eens aan de overkant bij Hotel 
Tummers, in de volksmond ook wel Tummie genoemd.   

Tot slot bedankt hij de mensen die de afgelopen 16 jaar hem het vertrouwen hebben gegeven 
om op te treden als hun volksvertegenwoordiger. Hij wenst de nieuwe gemeenteraad en ook 
het nieuw te vormen college van burgemeester en wethouders veel wijsheid toe bij het 
uitvoeren van hun werk als volksvertegenwoordiger. Het is gewoon een hele eer om ten 
diensten te mogen staan in het belang van de gemeenschap. En wie weet tot over vier jaar!  

De voorzitter zegt dat alles is gezegd wat er gezegd moest worden. Hij geeft hiervoor zijn 
complimenten, ook voor de eensgezindheid en het respect voor elkaar in deze vergadering. 
Dat verschilt wel eens met andere raden. Laat men vooral ook de zegeningen tellen. 
Uiteindelijk hebben allen maar één doel en dat is de belangen van de gemeente Valkenburg 
aan de Geul.   

 

Sluiting.

  

Om 20:37 uur sluit de voorzitter de vergadering met het gebed. Hij nodigt allen uit om naar 
de gewelven van dit gemeenschapshuis te komen.     


